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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2017. április 26-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József, Kara József Zoltánné, Szivek Péter képviselők, 
Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István polgármester, Bognárné 

dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket és a 

meghívott vendégeket a képviselő-testület áprilisi rendes ülésén. 
Megállapítom, , hogy a megválasztott 7 főből 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Kochnyák Sándor képviselő úr jelezte, , hogy késni fog. A 
kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 

  

1. Beszámoló az Idősek Klubja tevékenységéről 

2. Rendeletalkotás a partnerségi egyeztetés szabályairól 
3. 2016. évi költségvetési rendelet módosítása és a zárszámadási rendelet  
4. Beszámoló a költségvetés I. negyedévi teljesítéséről 

5. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban – anyakönyvvezetés, 
népességnyilvántartás 

6. Iskolaigazgatói pályázat véleményezése 
7. Beszámoló a család- és gyermekvédelemről  
8. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

9. Egyebek 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2017. 

(IV.26.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
1. Napirendi pont 

Beszámoló az Idősek Klubja tevékenységéről 

Vöröskői István polgármester: ennek a napirendnek van még egy döntést 
igénylő pontja, a testületünk az év elején úgy döntött, hogy nem támogatja a 
kistérségi társulás azon szándékát, hogy az intézményi térítési díjakat 

megemelje. A társulás ezt figyelmen kívül hagyta, és megemelte a díjakat. A 
Kormányhivatal ezt észrevételezte is. Rajtunk kívül még egy település nem 

szavazta meg a térségben a díjemelést, de azóta már ők is változtattak a 
véleményükön. Mivel az étkezést igénybevevők számában e miatt nem történt 
változás, ezért javaslom, hogy mi is szavazzuk meg az év eleji javaslatot azzal 

a kitéttel, hogy az elkövetkezőkben minden ilyen esetben nevezzék meg az 
okot és a célt, hogy mit - mivel akarnak elérni.  

 
A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot 
hozta: 



 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2017. 
(IV.26.) határozata Dorog Város Képviselő-testületének a Térségi 

Szociális Alapellátó Szolgálat által nyújtott ellátásokról, azok 
igénybevételéről és a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2012.(III.9.) 
önkormányzati rendelete tervezett módosításáról 

 
Kesztölc község Képviselő-testülete támogatja Dorog Város Képviselő-
testületének a Térségi Szociális Alapellátó Szolgálat által nyújtott 

ellátásokról, azok igénybevételéről és a fizetendő térítési díjakról szóló 
10/2012.(III.9.) önkormányzati rendelete tervezett módosítását az 

előterjesztés szerint. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. április 30. 
 

Vöröskői István polgármester: az Idősek Klubja írásos beszámolóját 
kiküldtük, kívánja-e Kain Anna, az Idősek Klubja vezetője, azt szóban 
kiegészíteni? 

Kain Anna az Idősek Klubja vezetője: Nem kívánom kiegészíteni 
köszönöm. 
Kara József a Humán Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta a 

beszámolót, javasolja elfogadni, és köszönjük az áldozatos munkát. 
Radovics Istvánné alpolgármester: a faluban működő Baptista 

Szeretetszolgálat segítséget jelent vagy inkább hátrányt az idősgondozásban? 
Ujbányi Tiborné a Szociális Alapellátó Szolgálat intézményvezetője: a 
helyi alapellátó szolgálatnak 6 fő házi segítségnyújtásra van működési 

engedélye, jelenleg 5 gondozottjuk van. Már nem tapasztaljuk, hogy 
hátráltatná a munkánkat a szeretetszolgálat, de nem csak Kesztölcön hanem 

másik településen sem, mivel gondozási és ápolási feladatokat nem látnak el.  
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2017. 
(IV.26.) határozata az Idősek Klubja beszámolójának elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az Idősek Klubja 2016. évi beszámolóját 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

2. Napirendi pont 

Rendeletalkotás a partnerségi egyeztetés szabályairól 
 

Vöröskői István polgármester: felkérem a jegyzőasszonyt, hogy 
tájékoztassa a testületet a rendelet tervezetről. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: ennek a rendeletnek a 

megalkotására azért van szükség, mert készül a települési arculati 



kézikönyv. A partnerségi szabályokról eddig egy szabályzatunk volt, mert az 

építési törvény nem ír elő rendeleti formát. Az arculati kézikönyv 
végrehajtására kiadott rendelt viszont előírja, hogy az önkormányzatnak 

erről rendeletet kell alkotnia. Ugyanazokat a szabályozásokat vette át, 
amelyek eddig a szabályzatban voltak, kiegészítve az arculati kézikönyv 
készítéshez szükséges feladatokkal. Ami nehézséget jelenthet majd, az a 

közzétételi kötelezettség, ugyanis nem elég a honlapon és a hirdető táblán 
közhírré tenni, hanem egy helyi lapban is meg kell jelentetni. A lakossági 
fórumot akkor lehet meghirdetni, ha már van egy előkészítő anyag, amiről 

lehet beszélni.  
Vöröskői István polgármester: a főépítész asszony teljes gőzzel dolgozik és 

gyűjti az anyagot, köszönet a képviselőknek és az alpolgármester asszonynak 
a neki nyújtott segítségért. 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2017. (IV.27.) 
rendelete a partnerségi egyeztetés szabályairól  
 

3. Napirendi pont 

2016. évi költségvetési rendelet módosítása és zárszámadási rendelet 
 

Vöröskői István polgármester: az anyagokat kiküldtük, van-e kérdés vagy 
kiegészíteni valója a képviselőknek? A pénzügyi bizottság megtárgyalta. 

 
Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: a bizottság átnézte, 
megbeszéltük, a tényadatok magukért beszélnek. Mivel év közben 

folyamatosan figyeltük a költségvetés alakulását, a számok ismertek. A 
bizottság javasolja elfogadni költségvetési rendelet módosítását. 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2017. (IV.27.) 
rendelete a 2016. évi költségvetési rendelet módosításáról  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő:  

 
Vöröskői István polgármester: a zárszámadási rendeletet írásban és 
táblázatos formában kiküldtük a pénzügyi bizottság megtárgyalta. 

 
Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: a bizottság javasolja elfogadni a 
2016. évi zárszámadási rendeletet. 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2017. (IV.27.) 
2016. évi zárszámadási rendelete 

 



Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő:  
 

4. Napirendi pont 

Az első negyedéves költségvetés alakulása, adóbevételek 
Vöröskői István polgármester: ezt a napirendi pontot már nem akartuk 

kivenni a meghívóból, mert az adóbevételek befizetési határideje április 15., 
így ezek feldolgozása még nem történt meg teljesen. Nem a valós számok 
állnak még rendelkezésre, javaslom, hogy a következő ülésünkön tárgyaljuk 

ezt a témát. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Az idei évtől került 

bevezetésre az új ASP rendszer a pénzügyi és adózási körben. Mind a két 
helyen elég nagy problémát jelent a használata, az adós program kicsit 
könnyebb, de a könyvelési része enyhén szólva bonyolultabb lett. Sok-sok 

kérdést kell feltenni a központnak és megvárni a választ, ami nem azonnal 
történik meg. Az előző években ebben az időszakban már több költségvetési 

adat szokott rendelkezésre állni, de a kollégák rendkívül szorgalmasan 
küzdenek a teljesen új felülettel, ami nem mindig logikus és érthető, tehát 
nem egyszerű dolog ez most. Április elejétől működött volna az e-személyi 

igazolványos azonosítás, amit csak a héten sikerült megvalósítani a központi 
hibák miatt.  
Radovics Istvánné alpolgármester: megkönnyíti a könyvelést ez a 

rendszer? 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: hosszú távon megkönnyíti, 

de, mint minden új rendszer, ezt is meg kell tanulni. Pontosan kell tudni a 
költséghelyeket. Ez másfajta munkát igényel, de biztos vagyok benne, hogy 
bele fognak jönni a kollégák, mert ügyesek, szorgalmasak. Csak a kezdeti 

nehézségek miatt most még lassabb a könyvelés. 
Szivek Péter képviselő: ezek szerint most ez lassítja a feldolgozást? 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: ez leginkább a pénzügyi 
bizonylatok feldolgozására vonatkozik. Az építményadó bevallások 
feldolgozása és a tavalyi évi bevallások alapján kiküldött idei évi befizetések 

könyvelése továbbra is kézi bevitellel történik az OTP-n keresztül könyvelt 
postai csekkek alapján. Utána lehet megmondani, hogy mennyi az 
adóbevétel. Április 15-ig lehetett befizetni, de vannak még olyan befizetések, 

melyek az OTP-s átfutási idő miatt még nem jelentkeztek nálunk a 
könyvelésben.  

Vöröskői István polgármester: nagyon sok időt töltöttek a kolléganők azzal, 
hogy képzésekre menjenek, ettől függetlenül azért még sok a gyakorlati 
alkalmazási probléma. Más polgármesterekkel beszélve máshol is sok a 

probléma egyfajta panaszáradat van ezzel kapcsolatban. Elfogadja-e a 
testület, hogy a konkrét számadatokról a következő ülésünkön tárgyaljunk? 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2017. 
(IV.26.) határozata a költségvetés első negyedévi alakulásáról szóló 
napirendjéről 

 



Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendi pontot a májusi rendes 

ülésén újra tárgyalja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. május 31. 
 
 

5. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban, anyakönyvvezetés, 

népesség nyilvántartás 
 

Vöröskői István polgármester: Farkas Krisztina beszámolóját kiküldtük, 
van-e valakinek kérdése? 
Radovics Istvánné alpolgármester: mit jelent az a mondat, hogy az 1980-ig 

vezetett anyakönyvekbe már nem teljesítünk utólagos bejegyzést? 
Farkas Krisztina anyakönyvvezető: 1980. december 31-ig kettős 

anyakönyvezés volt, tehát 2-2 példány volt az anyakönyvekből. Ezen 
anyakönyvek másodpéldányait a levéltár elszállította. Minden év végén 
küldtünk egy jegyzéket a levéltárnak azokról az adatokról, melyekben 

változás történt az adott évben, leginkább halálesetről, névváltozásról, 
válásról, hogy a náluk őrzött anyakönyvekbe ők is be tudják írni, azonosak 
legyenek az anyakönyvek tartalmak. Továbbra is őrizzük a majdnem 100 év 

anyakönyveit, és kivonatot is tudunk az érintetteknek kiadni róla, de már 
csak annyit írhatunk az utólagos bejegyzés rovatba, hogy az EAK-ban 

rögzítve, más adatváltozást nem.  
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2017. 

(IV.26.) határozata a Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban, 
anyakönyvvezetésről, népesség nyilvántartásról szóló beszámoló 
elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Hatósági munka a Polgármesteri 
Hivatalban, anyakönyvvezetésről, népesség nyilvántartásról szóló beszámolót 

elfogadja 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal  
 

6. Napirendi pont 

Iskolaigazgatói pályázat véleményezése 
 

Vöröskői István polgármester: Iskolánkat a KLIK működteti, a tavalyi 
iskolatársulás megszűnése után 1 évig megbízással volt intézményvezető 

Tordáné Petrik Etelka, most aktuális az iskola igazgatói pályázat, a 
testületnek csak véleményezési joga van, döntési jogkörünk nincs. 1 pályázat 
érkezett, melyet kiküldtünk. 
 



A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2017. 

(IV.26.) határozata az iskola igazgatói pályázatról 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Tordáné Petrik Etelka pályázatát 
támogatja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. április 30. 

 
7. Napirendi pont 

Beszámoló a gyermek és családvédelemről 
 
Vöröskői István polgármester: A beszámolót elektronikusan kiküldtük. 

Kara József a Humán Bizottság elnöke: köszönjük a tartalmas beszámolót, 
a bizottság a beszámolót megtárgyalta, elfogadásra javasolja. Napi 

kapcsolatban vagyunk az ügyintézővel, és sokat beszélgetünk a gyakorlati 
problémákról, köszönjük a segítő munkáját. 
Vöröskői István polgármester: Köszönjük a tevékenységet, jól működik az 

új rendszer, hogy minden nap van itt ügyintéző, akihez a lakosok 
fordulhatnak ügyes-bajos dolgaikkal. 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2017. 
(IV.26.) határozata a gyermek és családsegítő szolgálat tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a gyermek és családsegítő szolgálat 

tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal  
 

8. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszakról  
(Kochnyák Sándor képviselő megérkezik, a jelenlévő képviselők száma 6 fő.)  

 
Vöröskői István polgármester: az előző ülésünk óta az alábbi események 
történtek. 

03.31.-Sikerült beadni az Óvodai pályázatot /fűtéskorszerűsítés, vizesblokk/ 
03.31.- Pécsi Dániel előadása a címertárról 
04.03 -07. – Falugondnok szabadságon volt, Simonek Antal helyettesítette 

04.06.- Fogorvosi egyeztető a helyettesítésről májustól 
04.07.- Bak Péter kiállítás megnyitója 

04.10.- vis maioros aszfaltozás a Plébánia előtt 
04.10.- zöld hulladék begyűjtés napja 
04.19.- ATM-mel kapcsolatos egyeztetés, nem gazdaságos az üzemeltetés 

04.22.- Támogatói est, köszönet a szervezőknek 



 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2017. 
(IV.26.) határozata a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló 
beszámoló elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés közötti időszak eseményeiről 
szóló beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal  
 
 

9. Napirendi pont 

Egyebek 

 
Vöröskői István polgármester: Ma érkezett 2 támogatási kérelem a 
Vöröskereszttől és az Országos Mentőszolgálattól, aminek a tárgyalását a 

következő ülésre javaslom elhalasztani.  
A Malom utcai útfelújítás ügyében kellene hoznunk egy határozatot az 
önrészről, hogy a pályázatot be tudjuk nyújtani. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2017. 
(IV.26.) határozata az EBR 351994 igénylés-azonosítójú útfelújítás 

pályázat benyújtásáról 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete Magyarország 2017. évi központi 
költségvetéséről szóló 2016. évi XC. törvény 3. sz. melléklet II. 2. pontja 
alapján pályázatot nyújt be az önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatása tárgyában meghirdetett pályázatára. Pályázati alcél: 
Belterületi utak, járdák, hidak felújítása.  
A megvalósítás helyszíne a kesztölci 1474/2 hrsz.-ú, közterület 

megnevezésű, természetben Malom utca megnevezésű, és a kesztölci 1774. 
hrsz.-ú, közterület megnevezésű, természetben Csévi utca megnevezésű 

önkormányzati tulajdonú ingatlan.  
A pályázat teljes bekerülési költsége: 17.628.616.- Ft. 
A Képviselő-testület a pályázat 15 %-os önrészeként 2.644.292.- Ft-ot 

költségvetésében biztosít. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2017. április 30. 

Szivek Péter képviselő: Javaslom, hogy a járdafelújításra kérjünk 2-3 
árajánlatot a következő ülésünkre. 



Radovics Istvánné alpolgármester: Kassai-Szó Dominikával beszélgetve 

derült ki számomra, hogy egy 2015-ös döntés értelmében a világörökség 
várományosai vagyunk, mint a Duna-kanyar része. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: 2018. december 31-ig el kell 
készíteni az új rendezési tervünket, ami nem okvetlen egy teljesen új tervet 
jelent, hanem a térképi jelölések megváltozása miatt. Ugyanakkor egyre több 

az érdeklődő a falusi vendéglátásra. A zártkertek átminősítésével 
felszabadulnak olyan területek, ahol kulturált módon lehetne kialakítani 
ilyen tevékenységre alkalmas területeket. Jelenleg ez a tevékenység nem 

megengedett ezeken a részeken. 
Vöröskői István polgármester: Mindenkinek köszöni a megjelenést az ülést 

berekeszti. 
 
 

 
 
 

Vöröskői István   Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
polgármester     jegyző 

 


